
PROTOKÓŁ  
Z POSIEDZENIA  RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 03.06.2013 r. 

Porządek posiedzenia: 
1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Rezygnacja L. Zysa oraz A. Borowicza 

– wybory nowego członka Zarządu 
– wybór Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa. 

4. Dzierżawa działki, wiata przystankowa na ul. Modrej. 
5. Spotkanie w Straży Miejskiej odnośnie święta Straży Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działań Zarządu w okresie ostatniego miesiąca. 
7. Wioski do budżetu miasta na rok 2014 oraz wnioski do Wieloletniego Programu 

Rozwoju Szczecina na lata 2014-2018. 
8. Zaproszenie do Prezydenta Kądziołki. 
9. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych:  12 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
W dniu 21.05 br. roku p. L. Zys złożył pismo z rezygnacją z członkowstwa w RO oraz 
Zarządu RO. Dnia 03.06 br. roku p. Borowicz złożył również pismo z rezygnacją. P. Zys był 
członkiem Zarządu, dlatego RO była zobowiązana do wyboru nowej osoby. Zarząd RO 
zaproponował do tej funkcji p. Joannę Pieciukiewicz. P. Pieciukiewicz zgodziła się. Powołano 
Komisję Skrutacyjną w składzie: p. Gnoińska przewodnicząca komisji skrutacyjnej, p. 
Aluchnia oraz p. Wierzchowski. Przeprowadzono tajne głosowanie. Uprawnionych do 
głosowania było 11 osób, wymagana minimalna ilości głosów jaką musiał  otrzymać 
kandydat na członka Zarządu 6 głosów. Głosy kształtowały się następująco : 10 „za”, 1 
„przeciw”. W wyniku głosowania członkiem Zarządu RO została p. Joanna Pieciukiewicz. 
P. Zys był również Przewodniczącym Komisji Bezpieczeństwa i Sportu. P. Przewodniczący 
zaproponował na to stanowisko p. Walaszczyk. P. Walaszczyk zgodziła się, przeprowadzono 
głosowanie. Wszyscy głosowali za, decyzja została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad. 4. 
P. Molenda, Przewodniczący Komisji Komunalnej, przeczytał notatkę ze spotkania z 
kierownikiem ZDITM, działu Utrzymania obiektów urządzeń kubaturowych i czystości w 
pasie drogowym, na temat wiaty przystankowej na ul. Modrej. P. Molenda został 
poinformowany, że zmienione zostały przepisy dotyczące ustawiania wiat 
przeciwdeszczowych przy przestankach autobusowych. Członkowie RO postanowili napisać 
pismo o zaprojektowanie i postawienie wiaty na ul. Modrej oraz zorganizować spotkanie w 
tej sprawie. 
Do RO wpłynął wniosek p. Artura Szklara dotyczący możliwości wydzierżawienia działek w 
ogródkach działkowych, przy ul. Łukasińskiego, nie wydzielonych geodezyjne na cele 



sportowo-rekreacyjne. Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 
Przeprowadzono głosowanie wszyscy głosowali „za”. Decyzja została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad. 5. 
P. Braciszewski był na spotkaniu w sprawie święta Straży Miejskiej. Święto ma być 
zorganizowane w stylu „Spotkania pod Platanami”. Każda z Rad Osiedla otrzymałaby namiot, 
w którym zaprezentowałaby swoją działalności. Na murawie na Jasnych Błoniach miałyby się 
odbyć występy artystyczne. Kosztem wzięcia udziału w święcie dla RO byłoby 
przygotowanie materiałów, plakatów do prezentacji RO oraz przeznaczenie pewnej kwoty na 
zakup upominków dla uczestników imprezy. 
 
Ad. 6. 
P. Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z  działań Zarządu w okresie ostatniego 
miesiąca. Do RO przyjechała Komisja Likwidacyjna Urzędu Miasta, celem obejrzenia 
przedmiotów przeznaczonych do likwidacji. Odbyto spotkania: ze  Strażnikami Miejskimi, p. 
M. Rzeszotarską – Pałką w sprawie skweru Gen. Sosabowskiego, z Dyrektor Wydziału 
Inwestycji Miejskich - p. Ostatek oraz Dyrektorem ZDITM-u - p. Tumielewiczem w sprawie 
drogi alternatywnej oraz z przedstawicielem firmy POZBRUK w sprawie sponsoringu kostki 
brukowej do skweru Sosabowskiego. Zarząd zlecił również dokonanie konserwacji i 
przeglądu osiedlowego placu zabaw, a także malowanie płotu przy zabytkowej pompie. RO 
podjęła decyzję o zakupieniu karty telefonicznej do wykorzystania służbowego przez 
członków Zarządu RO w sytuacjach wymagających pilnego służbowego kontaktu. 
Przeprowadzono głosowanie, 10 osób głosowało „za”, 1 „przeciw” i 1 „wstrzym”. Uchwała 
została podjęta. 
 
Ad. 7. 
P. Przewodniczący przeczytał pisma z wnioskami do budżetu Miasta na rok 2014 oraz do 
Wieloletniego Programu Rozwoju Szczecina na lata 2014-2018. Członkowie RO 
przedyskutowali temat oraz zgłosili swoje uwagi – poszerzenie we wniosku modernizacji ul. 
Modrej o ul. Koralową. 
 
Ad. 8. 
RO otrzymała zaproszenie od Prezydenta Kądziołki na dzień 11 czerwca w sprawie ul. 
Zaściankowej. Na spotkaniu mają być przedstawiciele Gminy Dobra, WGKiOŚ-u, ZDITM-u 
oraz dwóch przedstawicieli z RO. Rada Osiedla oddelegowała p. Braciszewskiego oraz p. 
Walaszczyk. P. Przewodniczący zaproponował, aby przed spotkaniem przygotować się do 
niego. 
 
Ad. 9. 
Wolne wnioski: 
- Na posiedzenie RO przyszedł p. Dzielnicowy, który zaproponował założenie monitoringu na 
pętli ul. Żołnierskiej oraz rondzie Szeroka- Modra (pinezka). P. Pieciukiewicz 
zaproponowała, aby monitoringiem objąć również rondo Prymy ze względu na pieszych, nie 
czujących się bezpiecznie w tym terenie. 
- Na posiedzenie RO przybył p. Adamczyk, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i 
Ochrony Środowiska w sprawie nowej ustawy śmieciowej. Wyjaśnił on członkom RO jak 
teraz będzie wyglądał odbiór śmieci, przeprowadzono dyskusję. Członkowie RO zadawali 
wiele szczegółowych pytań odnośnie nowego systemu związanych z segregacją, 
częstotliwością wywozu śmieci, obliczania opłaty, instalacji do których będą przewożone 
śmieci. 


